
Verksamhetsberättelse för år 2023 
 

Styrelsen för Ruda Samhällsförening får härmed avge följande verksamhetsberättelse för år 2023, 

som är föreningens 46:e år. Ordinarie årsmöte hölls 28 februari kl 19 i Ruda Bygdegård efter 

bygdegårdens årsmöte år 2023.  

Styrelsen som valdes på årsmötet 2023 har haft följande sammansättning: 

Ordförande:  Majlis Axelsson 

Vice ordförande: Karl Åberg 

Kassör:  Sven-Allan Törnqvist 

Sekreterare: Sven-Allan Törnqvist 

Ledamöter: Anna-Karin Broström, Krister Malmgren, Lotta Nilsson och Sven-Allan 

Törnqvist, (valda för två år 2023) 

 Anita Küch och Kristina Roos (valda för två år 2022), Karl Åberg och Pontus 

Karlsson (fyllnadsval för ett år 2023) 

Suppleanter:    Sune Olsson och Dan Mattisson (valda för två år 2023) 

För första gången på flera år kunde en fulltalig styrelse utses vid årsmötet. Det ingav hopp om nya 

krafttag och förverkligande av fräscha idéer och projekt. Tråkigt nog infriades inte förväntningarna utan 

det blev fortsatt tunt med deltagare vid de möten som ordföranden kallade till. Det är bra att många 

tackade ja och fick sitt namn inskrivet i årsmötesprotokollet men det räcker inte. Det krävs även 

engagemang om det ska bli förändring. Ordförande kan inte dra lasset ensam. 

Under året har fyra protokollförda styrelsemöten hållits. Samhällsföreningens ärenden har delvis 

behandlats i samband med Bygdegårdens styrelsemöten då det till stora delar är samma 

styrelseledamöter i båda föreningarna och många gånger gemensamma frågor. Vid städdagar i 

aktivitetsparken har också föreningens angelägenheter diskuterats.  

År 2023 skulle varit 77:e gången som Knutsdansen i början av verksamhetsåret skulle ha 

genomförts. Att få tag i en julgran har blivit svårare de senaste åren. Granuppsättargänget har 

också tunnats ut på grund av ålder och den maskinkapacitet som erfordras för att resa en stor 

gran finns inte kvar längre. Därför beslutade samhällsföreningen att i stället resa en flaggstång 

med belysning. Flaggstången kommer att ha en funktion under resten av året som samhällets 

offentliga flaggning vid alla flaggdagar. Därmed är troligen eran med Knutsdans slut. 

Aktivitetsparken 

Under våren anordnades en städdag för aktivitetsparken. Många förbipasserande uppskattar att stanna 

och rasta i parken. PRO har använt sin boulebana i parkområdet flitigt men på banan för 

beachvolleyboll har det tråkigt nog varit stiltje. Föreningen har skött parkens grönytor, plockat skräp, 

tömt papperskorgar och satt ut bänkar för Ruda-bor och andra som stannat för att rasta. 

Följetongen toalettbyggnaden som inköpts av Högsby kommun skulle under året blivit upprustad och 

gå att använda. Det var kommunens ambition men någon renovering påbörjades inte före årsskiftet. Ett 

skötselavtal har upprättats med samhällsföreningen som skall ansvara för städning och funktion med 

ideellt arbete medan kommunen ska ta alla kostnader för tillbehör och förbrukningsmaterial.  

Lokalen Punkten 

Samhällsföreningen har under året haft kvar sin lokal ”Punkten” för ungdomsverksamhet som kan 

hyras till möten och mindre evenemang. Majlis har servat personal från Högsby biblioteket som har 

anordnat ungdomsträffar rubricerade ”Häng på Punkten!”. Kommunen har minskat hyresbidraget men 

alternativet att flytta verksamheten till bygdegården är svårt p g a de små förrådsutrymmen som finns 

där. Föreningen behåller lokalen tills vidare och hoppas komma på någon på någon användning av 

lokalen. Under sommaren använde folkinitiativet lokalen till sina möten och träffar. 

Övrigt 

• Ruda-revyn fick som vanligt besök på premiären då alla medverkande gratulerades med 

blommor 

• Sommarblommor planterades ut i samhället till midsommar, inköpta för ÖSK:s 

blomsterbidrag 

• Föreningen har stöttat folkinitiativet mot förändrad verksamhet i Ruda och Långemåla skolor 

• Webbplatsen www.ruda.se finns kvar som ett historiskt dokument och anslagstavla 
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